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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Simonka György, Boldog István, Becsó Zsolt – hogy 
csak a legutóbb napvilágot látott ügyeket említsem – után tervezik-e egy átfogó 
korrupcióellenes intézkedéscsomag bevezetését?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Gondolom Ön is egyetért velem abban, hogyha eddig nem is, de a legutóbb napvilágot látott ügyek 
után már nem kerülhető meg az eddigi „úgymond” korrupcióellenes intézkedések sikertelenségének
beismerése, illetve egy átfogó korrupcióellenes intézkedéscsomag bevezetése.

Ennek jegyében kérdezem Tisztelt Miniszterelnök urat arról, hogy tervezik-e a közpénzből 
részesülő tisztviselők vagyonnyilatkozattételi rendszerének szigorítását? Tervezik-e, a hozzátartozói
vagyonnyilatkozatok nyilvánosságrahozatali kötelezettségének bevezetését? Várható-e, hogy a 
közbeszerzéseken, hazai-, és uniós pályázatokon sikerrel szereplő, nem egyszer valamely offshore 
paradicsomban jegyzett háttérrel rendelkező társaságok valós, természetes személy tulajdonosainak 
kilétét nyilvánosságra hozzák? (A jelenlegi gyakorlat szerint Önök ezeket a személyeket konkrét, 
adott ügyletre irányuló kérdés esetén sem hajlandóak megnevezni) Tervezik-e a Büntető 
Törvénykönyv szigorítását kifejezetten azzal a célzattal, hogy a közpénzből fizetett tisztviselők által
elkövetett, nemzeti vagyon károsító cselekmények büntetési tétele jelentős mértékben növekedjék?

A vonatkozó kérdések végtelen sorát lehetne hozni akár a fennálló nemzetközi jó gyakorlatokból is, 
azonban ehelyett átfogóan arra lennék kíváncsi, hogy tervezik-e egy átfogó korrupcióellenes 
intézkedéscsomag bevezetését? Reményeim szerinti igenlő válasza esetén arra is kíváncsi lennék, 
hogy pontosan milyen intézkedések várhatóak?

Várom megtisztelő, mindenre kiterjedő válaszát:

Jakab Péter


